
 

 

Dagsorden og referat  

 

Mødeart:  
Skolebestyrelse 

Dato for indkaldelse:  
10. december 2023 

Mødedato:  
14. december 2023, kl. 17.00-19.30 

Sted:  
Mødelokale 2 

Deltagere:  
Forældrerepræsentanter:  

Rebecca Scheurlein, Morten Hvenegaard, , Jesper Drøhse,  

Lissi Lauridsen, Julie Rolighed, vakant, vakant  

Medarbejderrepræsentanter: 

Hanne Bommersholdt, Tobias Dalby 

Elevrepræsentanter:   

August  

Skoleledelse: 

Marianne Nielsen, Anders Rud Jager 

Indkalder:  
MH 

Mødeleder: 
MH  

Referent:  
AJ 

Afbud:  
 

Forplejning: 
Let  

 

  Ved Tid  Art  

A Godkendelse af dagsorden 
  

MH 5 a Referat: 
 

B Nyt fra elevrådet  A 10 o Baggrund: 
Formanden orienterer om elevrådets 
arbejde 
 
Opgave: 

- Afklarende spørgsmål 
 
Referat: 
Der har ikke været afholdt elevrådsmøde 
siden sidste SB.  
Elevrådsformanden fortæller om 
konkurrencerne på juleklippedag.  
Input omkring skoleboden, det er dyrt, men 
man ved at kvalitet koster lidt mere. 
Sidste skoledag bliver ændret, så det fælles 
kommunale tilbud eksistere ikke længere. 
Man har fra SSP et ønske om, at vi stadig 
holder eleverne på skolen i længere tid, så 
eleverne ikke samles på f.eks. marinaen, 
hvor der ikke er kontrol med, om der 
kommer ældre unge.  
Så vi skal have lavet et tiltag der dækker hele 
dagen her på skolen, så eleverne får en god 



 

sidste skoledag.  

C FIFA 

- Siden sidst 

 

NI/
AJ 

10  Baggrund: 
Folkeskolerne i Middelfart Kommune er i år 1 
med programmet ”Flere med I Fællesskaber 
på Almenområdet”. Programmet indgår i 
arbejdet på Strib Skole, hvor der er fokus på 
”Chancelighed”¨. 
 
Opgave: 

- Afklarende spørgsmål 
 
Referat: 
Siden sidste SB-møde for 14 dage siden, er 
der ikke sket så meget. 
Mandag har vi sidste vidensdag. Der er efter 
jul opstart på 2 forløb i klasserne. 
I forhold til mellemformer, er vi ved at danne 
os overblik over, hvad kommer af elever 
næste skoleår, som har brug for særlig 
støtte.  
Vi oplever, at vi bliver valgt til grundet vores 
mellemformstilbud.  
Efter jul kommer læringskonsulenten, og 
laver et co-teaching forløb i 
mellemformsklassen på 2. Årgang.  
Der spørges ind til, hvordan vi har fokus på 
udviklingen/opsamlingen på forløbet. Vi har 
valgt at have ledelsen tæt på i hele forløbet. 
For at holde SB opdateret, er det på som fast 
punkt på SB-møder.  
  
 

D Princip for sponsorering NI 5 b Bilag:  Forslag til princip for sponsorering på 
Strib Skole 
 
Baggrund: 
I folkeskolen skal de nødvendige 

undervisningsmidler stilles vederlagsfrit til 

rådighed for eleverne 

Som aftalt på møde den 31. oktober  

fremlægges til godkendelse 

 
Opgave: 

- Godkende 
 
Referat: 
Siden sidst har punktet været i MED. 
Den eneste bemærkning er 
opmærksomheden på mulig skævvridning 
f.eks. mellem klasserne.  
Vi er opmærksom på det, og vil som ledelse 
understøtte, at alle klasser får søgt/og får en 
ligeligfordeling.  



 

Ellers ingen indvendinger.  
Princippet er godkendt.   
 
 

E 
 

Princip for skolehjemsamarbejde NI 10 b Bilag: Forslag til rev. princip, udtalelse fra PR  
 
Baggrund: 
Som aftalt på tidligere skolebestyrelsesmøde 
er forslag til opdateret princip til udtalelse på 
møde i MED-udvalget den 13. december. 
 
Opgave: 

- afklarende spørgsmål 
- drøfte og evt. godkende forslag 

 
Referat: 
Siden sidst er bemærkningerne fra PR 
skrevet ind i forslaget, og streget ud, hvad 
der ønskes streges. Marianne har arbejdet i, 
at gøre udkastet mere overskueligt. 
Bemærkning fra MED, at princippet er langt 
og uoverskueligt – Der ønskes en pixie 
udgave.  
Vi arbejder med at gøre princippet digitalt 
(på hjemmesiden) hvor man kan klikke sig 
ind i særlige afsnit f.eks. et afsnit om 
skolehjemsamtaler.  
 
Overvejelse: Er der i en skolehjemsamtale, 
tid til at have samtalen. Den er 15 min, og er 
barnet med, kan det være vanskeligt at 
nå/komme omkring alt, som man gerne vil 
igennem.  
Det er også værd at være opmærksom på, 
tiden før skolehjemsamtaler. Er 1 måned 
nok?  
 
For at det kan passe ind i lærernes 
arbejdstid, holdes samtalerne som 
udgangspunkt om tirsdagene, men det kan 
være forskelligt fra klasseteam til 
klasseteam.  
Som udgangspunkt er der noget i, at få meldt 
skolehjemsamtaler ud i så god tid som mulig. 
Men vi oplever, at det kan være svært at 
planlægge i alt for lang tid før, for der kan 
ske mange ændringer. 
Kan man måske åbne op for bookning, i lige 
så god tid før, som man kan melde datoer ud 
(f.eks. ved forældremøder) 
Det kan være vanskeligt at lave et princip, 
som passer ind for alle. Er det vanskeligt at 
finde et tidspunkt, hvor det passer, kan man 
skrive til lærerne og forsøge at lave en aftale.  
Man skal dog passe på, med at åbne 



 

princippet for meget op, så alle forældre ikke 
ønsker individuelle aftaler.  
Kan man skubbe varslingen til 6 uger før?  
Princippet sendes tilbage i MED. 
 
 

F Princip for skolens arbejde med 

elevernes udvikling i faglige og sociale 

fællesskaber 

NI 10 b Bilag: Forslag til rev. princip, udtalelse fra PR  
 
Baggrund: 
Som aftalt på tidligere skolebestyrelsesmøde 
er forslag til opdateret princip til udtalelse på 
møde i MED-udvalget den 13. december. 
 
Opgave: 

- afklarende spørgsmål 
- drøfte og evt. godkende forslag 

 
Referat: 
Princippet har været i MED, 
En overvejelse om der skal laves en lille 
justering.  
Justeringen godkendes.  
Princippet godkendes.  

G Princip for skolerejse NI 10 b Bilag: Forslag til rev. princip med info til 
forældre 
 
Baggrund: 
Som aftalt på skolebestyrelsesmøde 28. 
november er forslag til opdateret princip til 
udtalelse på møde i MED-udvalget den 13. 
december. 
 
Opgave: 

- afklarende spørgsmål 
- drøfte og evt. godkende forslag 

 
Referat: 
Princippet har været i MED 
Der har i MED været diskuteret ordlyden i 
princippet.  
Ordlyden er taget fra UVMs bestemmelse 
omkring skolerejser. Der bliver i princippet 
linket til gældende vejledning fra UVM. På 
Strib skole prioriterer vi, at alle rejser har et 
fagligt formål. Rejsen må dog ikke opgives 
som en del af den daglige undervisning.  
Side 2 ændres til bilag 
Princippet godkendes.  

H Rammebeskrivelse for 

venskabsklasser 

NI 10 b Bilag: Forslag til rev. rammebeskrivelse 
 
 
Baggrund: 
Som aftalt på skolebestyrelsesmøde 28. 



 

november er forslag til opdateret princip til 
udtalelse på møde i MED-udvalget den 13. 
december. 
 
Opgave: 

- afklarende spørgsmål 
- drøfte og evt. godkende forslag 

 
 
Referat: 
Princippet har været i MED. 
Der var ingen bemærkninger i MED.  
Princippet godkendes. 

I Trivselsmåling – forår 2023 
 

NI 15 o Bilag: Rapport fra trivselsmåling 0.-3. Klasse 
og 4.-9. Klasse forår 2023  
 
 
Baggrund: 
Punkt i henhold til årshjul. – Udsat fra sidste 
møde 
 
Opgave: 

- afklarende spørgsmål 
- evt. handleplan 

 
Referat: 
Marianne orienterer om opdelingen af 
trivselsrapport. 
0 til 3. Årgang 
4 til 9. Årgang 
Rapporten bliver ikke delt, men er et værktøj 
til skolen.  
Marianne informerer om, hvordan der 
arbejdes med rapporterne.  
Vi arbejder ud fra flere hypoteser i forhold til 
svarene, og sammenligner resultaterne fra 
tidligere års trivselsundersøgelser.  
En del af vores skoleplan, handler om 
hvordan vi arbejder og har fokus på høj 
trivsel. Der er i planen flere konkrete tiltag, 
til vores videre arbejde.   
Der tales ind i, hvordan skolen arbejder ind i 
rapporterne. Både på enkelt klasse niveau og 
på et generelt niveau – Problemstillinger, 
som går på tværs.  
Der fortælles om, hvordan vi på skolen 
bruger hjælpemidler som f.eks. trivsel.dk, 
mindhelper og andre ind i vores indsatser for 
at højne trivsel. 
I forhold til trivselsrapporten, er en 
udfordring, at fra eleverne svarer, til 
rapporten bliver genereret går der en rum 
tid.  
Der har ikke været respons på firma, som 
tilbød gratis toiletcheck. Der er i indskoling 



 

sat et tiltag i gang, for at toiletterne ikke er 
ulækre.  
 

 Pause m. forplejning  10   

J Skoleudviklingsmøde i 2024 

- dataanalysemøde som 

forberedelse  

 

NI 25 O Bilag:  Datapakke 
 
Baggrund: 
 
Opgave: 

- Afklarende spørgsmål 
- Afdække skolens styrker og 

udviklingspunkter fra 
skolebestyrelsens perspektiv 

 
Referat: 
Marianne laver en præsentation af, hvad 
punktet drejer sig om. 
Der arbejdes med punktet på næste SB-
møde. 

K Budgetopfølgning  

- regnskabsår 2023 

- budget 2024 

NI 15 o Bilag: Bilag følger 
 
Baggrund: 
0. budgetopfølgning (overordnet) for budget 
2024 afleveres 14. december. 
 
Opgave: 

- afklarende spørgsmål 
 
Referat: 
Der gives en kort orientering om budget 
2024. 
Marianne har fremskrevet løn, og lavet et 
foreløbigt  overblik.  
Morten og Marianne mødes d. 19. 
december, og arbejder videre med budget.  
På januar mødet præsenteres egentligt 
forslag til budget.  

L Suppleringsvalg NI 10 d Bilag: Regnskab januar-oktober 2023 
 
Baggrund: 
To forældrerepræsentanter i 
skolebestyrelsen har anmodet om at træde 
ud af personlige årsager. Da vi ikke har 
suppleanter, igangsættes suppleringsvalg for 
perioden frem til 31. juli 2024. 
 
Opgave: 

- afklarende spørgsmål 
- beslutning 

 
Referat: Marianne laver et forslag til 
suppleringsvalgsplan – Kommer der ingen 



 

indsigelser, arbejdes der videre efter planen.  

M Forældrehenvendelser NI 5 o Ingen henvendelser. 

N Eventuelt All
e 

5 o Intet 

O Godkendelse af referat    Godkendt 

 Fælles oprydning     

 


